
Protokół Nr    /2016 
z obrad XXV sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 29 listopada 2016 roku 
 

Otwarcia obrad XXV sesji dokonał przewodniczący Rady Miejskiej w Sędziszowie        
Adam Mysiara. 
Na podstawie listy obecności stwierdził iż obecnych jest 14 radnych, sesja jest władna do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Powitał wszystkich zebranych na sesji. 
Na sekretarza obrad zaproponował radnego Marka Żelezika – wyraził zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. 
Odczytał wniosek złożony przez Burmistrza. 
O wprowadzenie do porządku obrad uchwały: 
1. w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu przeprowadzenia postępowania 
konkursowego na stanowisko kierownika Miejsko – Gminnego Ośrodka Zdrowia w 
Sędziszowie.      
O wycofanie z porządku obrad uchwały: 
2. w sprawie zmian w WPF na lata 2016 – 2028. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Odczytał proponowany porządek obrad z przyjętą poprawką: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z obrad poprzedniej sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Podjęcie uchwał w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych dla Gminy 

Sędziszów w roku 2017: 
- od nieruchomości, 
- od środków transportowych, 
- od posiadania psów, 
- rolny, 

8. Uchwała w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i deklaracji na podatek 
leśny, rolny, od nieruchomości. 

9. Uchwała  sprawie zmiany uchwały własnej  Nr XIV/92/2015 Rady Miejskiej w 
Sędziszowie z dnia 27 listopada 2015r. w sprawie  określenia wysokości opłaty 
targowej , zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso 

10. Uchwała w sprawie określenia trybu i szczegółowych warunków zwolnienia od 
podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano produkcji 
rolnej. 

11. Uchwała w sprawie uchwalenia Statutu MGOPS w Sędziszowie. 
12. Uchwała w sprawie przyjęcia Kompleksowego Planu Rozwoju szkół w gminie 

Sędziszów na lata 2017 – 2025. 
13. Uchwała w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego. 
14. Uchwała w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z organizacjami 

pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o 
pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2017. 



15. Uchwała w sprawie w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie.      

16. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2016.  
17. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 
18. Wolne wnioski i dyskusja. 
19. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przewodniczący zapytał czy są uwagi do protokołu z poprzedniej sesji? Nie zgłoszono. 
Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał informację z działalności w okresie międzysesyjnym. 
Poinformował że będą prowadzone kontrole gospodarki ściekowej. 
Otrzymaliśmy informacje z PKP w sprawie pasa pod drogę w Pile tam gdzie jest spór z p. 
Woźniak, PKP nie chcą przekazać nieodpłatnie. Musimy kupić i zrobić drogę tam gdzie 
faktycznie przebiega. 
Radny N. Jawor 
- czy w wyniku zmiany przebiegu wodociągu w Łowini będą wyższe koszty? 
Pan Burmistrz 
- w wyniku tej zmiany woda nie będzie miała ciągłego obiegu, kosztów to jednak nie 
podroży. 
Radny Z. Gładki 
- jednak podroży, bo byłby odcinek 60m tyle brakuje do połączenia a teraz zasilanie będzie od 
Kucakowa dodatkowo w dół będzie 700mb. 
Ad. 6 
Radny J. Strzelec 
- oświetlenie uliczne świeci całą dobę. 
Pan Burmistrz 
- kupimy do punktów zasilających w energię kłódki, klucze będą miały osoby obsługujące i 
gmina. 
Radny J. Strzelec 
- lustro zostało zamontowane ale w kierunku Przełaja a my chcieliśmy na Mstyczów. 
Radny N. Jawor 
- w Boleścicach wymieniono 6 opraw oświetleniowych a 3 zostały stare dlaczego? 
Mieszkańcy chcą aby lampy świeciły się dłużej bo wracają z pracy w nocy, 
- zamontować tablicę Pawłowice Zagaje, 
- prosimy o dołożenie 50.000zł na drogę Zielonki – Piołunka i Piołunka – Boleścice, jest to 
droga gruntowa ok. 3,2km, proszę o interwencję radnych powiatowych u Starosty,  będę sam 
jeszcze o tym rozmawiał ze Starostą. 
Radny Z. Adamski 
- naprawić przed zimą ubytki w ul. Kieleckiej, 
- przy ul. Polnej wycięto wierzby, gałęzie zostały w rowie, 
- sprawdzić odwodnienie ul. Wodzisławskiej. 
Radny J. Jaworski 
- PKP wykonuje chodnik przez tory ale z jednej i drugiej strony wychodzi się na drogę, nie 
ma zakończenia. 



Radny M. Żelezik 
- usunąć zarośla w Marianowie przy drodze dojazdowej do wysypiska i usunąć nadwyżkę 
ziemi z pasa drogowego, 
- w Swaryszowie odcinek drogi k/Stachowicz przepust przy powiatowej miał być rowek 
odprowadzający wodę z pól od Krzelowa, 
- w Czekaju fundusz sołecki przeznaczono na remont świetlicy, do dziś nic nie zrobiono, 
- na nowej drodze w Czekaju zgłaszałem przepust k/Rokickiego że jest za wąski, pisze Pan że 
dołożone będą 2 dreny listopad się kończy i nic nie zrobiono, 
- KGW od miesiąca nie ma światła w świetlicy, 
- zgłaszałem aby w budżecie na 2017 ująć odcinek chodnika od wyjazdu z ZS w Krzelowie 
do gospodarstwa, przemieszcza się tam dużo osób. 
Radny R. Dębicki 
- podziękował za sukcesywne porządkowanie terenu między Skarpą a ul. Leśną, prosimy o 
wywiezienie wyciętych krzaków, to samo przy os. Drewnianym, 
- ul. Kwiatowa poprzeczne kraty zbierają wodę opadową, są źle osadzone 5 cm poniżej 
asfaltu,  1 z nich pękła jest zagrożenie dla samochodów osobowych, można urwać koło, 
trzeba to poprawić, 
- prawa strona ul. Leśnej korytko plus krata która jest powyżej poziomu dna korytka, nie 
spełnia swojej funkcji. 
Radna A. Konieczna 
- w Mierzynie chodnik kończy się przepaścią k/Chabior, zabezpieczyć bo może dojść do 
wypadku, 
- chodnik w Krzcięcicach zapadnięty, po deszczu nie da się chodzić, teraz przy przymrozkach 
są powstały kałuże lodowe, 
- przy drodze na Zagórze od cmentarza 2 sosny nachylone, grożą zawaleniem. 
Radny W. Tabor 
- prośba o wywiezienie piasku z solą koło posesji Majchrowski. 
Radny N. Jawor 
- ponawiam prośbę o podcięcie drzew w Borszowicach przy posesji Płoszaja. 
Radny Z. Konieczny 
- podciąć lub wyciąć zakrzaczenia od drogi powiatowej w kierunku p. Ostrowskiego w 
Jeżowie, kierowcy autobusów narzekają, że rysują karoserie. 
Ad. 7 
Podjęcie uchwał w sprawie określenia stawek podatków i opłat lokalnych dla Gminy 
Sędziszów w roku 2017: 
Pani B. Hudyka 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  od 
nieruchomości, 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XXV/159/2016 
przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku  od środków 
transportowych 
głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXV/160/2016 
- uchwała w sprawie opłaty od posiadania psów, 
Przedstawiła wniosek Komisji Rewizyjnej i Budżetowej w sprawie obniżenia wysokości za 
inkaso z 20% na 7% 
Głosowanie wniosku 
13 głosów – za 
1 głos - przeciw 



Głosowanie uchwały 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXV/161/2016 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta stanowiącej 
podstawę do ustalenia podatku rolnego 
Głosowanie 
14 głosów – za                uchwała Nr XXV/162/2016 
Ad. 8 
Pani B. Hudyka  
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie określenia wzorów formularzy informacji i 
deklaracji na podatek leśny, rolny, od nieruchomości, musieliśmy dostosować do 
obowiązujących przepisów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                   uchwała Nr XXV/163/2016 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały  sprawie zmiany uchwały własnej  Nr XIV/92/2015 Rady 
Miejskiej w Sędziszowie z dnia 27 listopada 2015r. w sprawie  określenia wysokości opłaty 
targowej , zasad poboru i wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXV/164/2016 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie określenia trybu i szczegółowych warunków 
zwolnienia od podatku rolnego gruntów gospodarstw rolnych, na których zaprzestano 
produkcji rolnej. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr XXV/165/2016 
Radny J. Jaworski 
- czy jeśli grunt jest odłogowany rolnik podaje go do dopłat? 
Pani J. Błasiak 
- grunty mogą być odłogowane przez okres 3 lat i może rolnik mieć dopłaty, ale grunt musi 
być utrzymywany w dobrej kulturze. 
Ad. 11 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia Statutu MGOPS w Sędziszowie. 
Głosowanie 
14 głosów – za               uchwała Nr XXV/166/2016 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie przyjęcia Kompleksowego Planu Rozwoju szkół w 
gminie Sędziszów na lata 2017 – 2025. 
Głosowanie 
14 głosów – za           uchwała Nr XXV/167/2016 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie ustalenia stawek za zajęcie pasa drogowego. 
Pani Sekretarz 
- pytaliście jakie skutki dla budżetu i osób, które będą ponosiły opłaty do budżetu. Nasza 
uchwała była z 2004 roku i w projekcie dzisiejszym stawki od § 1 do § 4 nie zmieniają się, 
zmiana dotyczy § 5 gdzie mówi się o zajęciu 1m2 pasa  drogowego zajętego przez rzut 



poziomy umieszczonego urządzenia infrastruktury telekomunikacyjnej np. kabel dł. X szer. = 
m2 . 
Księgowość podała ile jest opłat rocznie: 
Np. PGE – 520, 9, 8, 18, 16, 201,143, 531. 
Net – bis – 22, 1194, 382, 503, 1327 w sumie daje 4000zł. 
Pozostałe osoby indywidualne 11, 16, 22, 38, 18, 244. 
1) poza obszarem zabudowanym      - 10,00 zł 
2) w obszarze zabudowanym       - 10,00 zł 
3) za umieszczenie na drogowym obiekcie inżynierskim urządzenia infrastruktury 
telekomunikacyjnej ustala się roczną stawkę opłat za 1 m2 pasa drogowego zajętego przez rzut 
poziomy umieszczanego urządzenia w wysokości  - 10,00 zł 
Stawki są zgodne z przyjętymi przez Powiat. Województwo prosiło aby ujednolicić stawki na 
terenie całego województwa. Nie wszystkie gminy się stosują, są i wyższe i niższe stawki. 
Radny J. Jaworski 
- na jednym ze spotkań mieszkaniec powiedział, że płaci za przejście wodociągu pod drogą. 
Pani Sekretarz 
- te stawki są określone w innych punktach, jeśli był długi odcinek to mogła być taka 
sytuacja. Komisja Drogowa chce się temu przyjrzeć i wyjaśnić wątpliwości, Naczelnik Kot 
deklaruje udział w posiedzeniu. W mniejszym gronie łatwiej wyjaśnić indywidualne 
przypadki. Mamy jeszcze prośbę aby w § 8 zapisać że uchwała wchodzi w życie z dniem 1 
stycznia 2017 roku, bo w wersji że po 14 dniach od ogłoszenia w Dz. Urz. Woj. Zostanie 
ogłoszona i wejdzie w życie ok. 15 grudnia i trzeba zmieniać decyzje od 15.12.2016r. 
Pan Przewodniczący 
- kto jest za tym aby w § 8 zapisać że uchwała wchodzi w życie od 1 stycznia 2017 roku 
Głosowanie 
14 głosów - za 
Głosowanie uchwały z poprawką 
14 głosów – za               uchwała Nr XXV/168/2016 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie uchwalenia rocznego Programu współpracy z 
organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy 
o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok 2017. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr XXV/169/2016 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- przedstawił projekt uchwały w sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu 
przeprowadzenia postępowania konkursowego na stanowisko kierownika Miejsko – 
Gminnego Ośrodka Zdrowia w Sędziszowie.    
Rada Społeczna MGOZ wytypowała jako swojego przedstawiciela Jana Wiencka, Burmistrz 
prosi aby w Komisji była Naczelnik Anna Skiba, jako lekarz jest Daniel Kalisz – proszę 
zgłaszać do komisji radnych. 
Pan Burmistrz 
- Pani Naczelnik nie musi być ale ja wnoszę aby była w składzie Komisji jeśli Rada wyrazi 
zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Pan Przewodniczący 
- proszę o zgłaszanie radnych do Komisji Konkursowej. 



Zgodę wyrazili następujący radni: 
Robert Dobrowolski 
Adam Mysiara 
Głosowanie 
14 głosów –za 
Głosowanie całego składu 
14 głosów – za 
Głosowanie na Przewodniczącego Komisji Jana  Wiencek 
13 głosów – za 
Głosowanie uchwały 
13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się         uchwała Nr XXV/170/2016 
Ad. 16 
Pani Skarbnik 
- przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Sędziszów na 2016.  
Głosowanie 
14 głosów – za                       uchwała Nr XXV/171/2016 
Ad. 17 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych: 
Radny J. Strzelec – będziemy rozmawiać z Zakładem Energetycznym jak to rozwiązać, może 
się okazać że nie wyrażą zgody mimo, że te urządzenia są nasze na osobne kłódki, tylko na te 
zabezpieczenia do których mają dostęp przez 24 godziny. 
Radny J. Wiencek 
- niech Zakład Energetyczny wyjaśni jakie mają urządzenie do regulacji i dlaczego są takie 
rozbieżności, czy wszystkie jednego typu czy różne. 
Pan Burmistrz 
- odpowiedzi dla: 
Radny J. Strzelec – prośba aby zgłaszać wszelkie usterki, jeśli świeci się niezgodnie z 
ustaleniami. 
- lustro przestawimy. 
Radny N. Jawor – był robiony audyt energetyczny, tam gdzie były już energooszczędne 
oprawy nie wymieniamy, wymieniamy oprawy tam gdzie są stare. Projekt został wykonany i 
rozliczony, czekamy zwrot środków za to zadanie. 
- tablica jest trzeba tylko zamontować, 
- jeśli droga będzie wykonywana to na pewno z naszej strony pieniędzy dołożymy. Nie da się 
pozyskać środków przeznaczonych na powodziówki bo tam nie ma kamienia to się nie 
zakwalifikuje. 
Radny N. Jawor 
- droga jest na wprost domu Posła Pawlaka, różne były programy i nic przez tyle lat nie 
zrobił, proszę aby pieniądze przeznaczyć i przypilnować Starostwo. 
Pan Burmistrz 
- w mojej poprawce do budżetu będzie to ujęte, projekt jest przygotowany, teraz tylko trzeba 
czekać czy Urząd Marszałkowski ogłosi nabór czy nie. Na pewno nie zakwalifikuje się do 
popowodziowych bo nie jest to droga bita. 
Radny Z. Adamski 
- proszę o odpowiedź na piśmie. 
Pan Burmistrz 
- jeśli składacie interpelacje na piśmie to wtedy odpowiadam na piśmie. 
- ubytki na ul. Kieleckiej uzupełnimy, 
- zgłosimy do ZDP aby sprzątnęli na ul. Polnej po wycince wierzb, 



- odwodnienie ul. Wodzisławskiej zgłosimy do ZDP, nie jest to prosty temat. 
Radny J. Jaworski – zgłosimy wniosek do ZDP aby rozpoczęli projektowanie 
skomunikowania chodnika z obu stron. 
Radny M. Żelezik – temat ciągły w miarę możliwości będziemy wykonywać, 
- rów w Swaryszowie przy wykonywaniu łącznika wspólnie z Nadleśnictwem zgłosimy do 
Starostwa o wykonanie rowu i odprowadzenie wody, 
- remont świetlicy w Czekaju, wykonawca wybrany na pewno rozpocznie prace, 
- nowa droga w Czekaju, zabezpieczono przepust. 
Radny M. Żelezik 
- zrobiony ale koło p. Baran a ja mówiłem k/Kazimierza Rokickiego. 
Pan Burmistrz 
- nikt nie zgłaszał o braku światła w świetlicy, 
- chodnik od ZS Krzelów w kierunku p. Grzycha, wniosek pojawił się niedawno, musi być 
zachowana chronologia wykonywania chodników. Starosta też mówi że większość dróg jest 
w asfalcie i teraz przechodzą na poprawę bezpieczeństwa i będą wykonywać chodniki 
kolejno. My mamy wiele takich miejsc gdzie setki ludzi się przemieszcza najważniejsze to 
choćby  – zakręt Tarnawa – Gródek, od sióstr zakonnych w stronę kościoła, ul. Jędrzejowska, 
Zielonki, Mstyczów od kościoła do szkoły. 
Radny R. Dębicki -  krzaki przy Leśnej zostaną uprzątnięte, 
- krata przy Kwiatowej, sprawdzimy co tam trzeba zrobić. 
Radna A. Konieczna – wszystkie 3 wnioski przekażemy do ZDP. 
Radny N. Jawor – krzaki przy posesji p. Płoszaja w Borszowicach podetniemy. 
Radny Z. Konieczny – krzaki w kierunku p. Ostrowskiego w miarę możliwości wytniemy. 
Są takie gminy w Polsce gdzie mieszkańcy się gromadzą i sami coś robią dawniej to były tzw. 
czyny społeczne, załatwiają proste tematy które służą wsi. Taka społeczna inicjatywa byłaby 
bardzo pomocna a przy okazji ludzie spotkaliby się, mieli okazję ze sobą porozmawiać. My 
żebyśmy w każdym miejscu szybko zrobili to nie jesteśmy w stanie. 
Pan Przewodniczący 
- odczytał § 47 pkt. 4 i 5 Statutu Gminy „ odpowiedź na interpelacje jest udzielana 
bezpośrednio ustnie na sesji lub na wniosek składającego w formie pisemnej, w terminie 14 
dni na ręce Przewodniczącego Rady i radnego składającego interpelację”. 
- poinformował że 18 grudnia w Rynku o godz. 1400 będzie organizowana Wigilia dla osób 
samotnych. 
Pan Burmistrz 
- odczytał pismo od Wojewody informujące o wszczęciu postępowania nadzorczego 
dotyczące uchwały w sprawie przyjęcia Planu Rewitalizacji – brak strategii oceny 
oddziaływania na środowisko. Wydziały nie doczytały przepisów. Odpowiedzieliśmy do 
Wojewody, że Gmina niezwłocznie przeprowadzi postępowanie w ramach sporządzenia bądź 
odstąpienia od sporządzenia strategicznej oceny oddziaływania na środowisko. Gdy 
odpowiednie służby wypowiedzą się w tym temacie,wtedy podejmiemy ponownie tą uchwałę. 
Radny Z. Adamski 
- co z mostem na Jędrzejowskiej, zgłaszałem że jest dziura, 
- zamontować korytka odprowadzające wodę przy posesji M. Lipca bo zalewa. 
- następny problem to drzewa zasłaniające lampy uliczne. 
Pan Burmistrz 
- porozmawiam z wydziałem BRI w sprawie korytek przy posesji p. Lipca, nie przypominam 
sobie tego tematu. 
- lampy będziemy prześwietlać. 
Radna A. Konieczna 



- czy nie ma możliwości wymiany elektrycznych słupów drewnianych  w Krzcięcicach za 
mostem, linia idzie w stronę torów jest zarośnięta, czy nie można ich  podciąć gałęzie dla  
bezpieczeństwa. 
Pan Burmistrz 
- Energetyka systematycznie wymienia drewniane słupy. 
Radny R. Dobrowolski 
- zgłaszałem potrzebę odnowienia placu zabaw przy SP Nr 1, czy coś się dzieje w tym 
temacie. 
Pan Burmistrz 
- było wystąpienie, przyjmujemy do realizacji, prosiłem Dyrektora aby się tym zajęli ale nie 
zdążyli złożyć wniosku do LDG. 
Radny Z. Gładki 
- w Pawłowicach przy drodze wycinają i nasadzają cały szpaler w odległości 0,5m, czemu to 
służy chyba tylko wypadkom. 
Radny J. Jaworski  
- podjęliśmy uchwałę o rozwoju oświaty, są głosy że część dzieci z Klimontowa ma być 
przeniesiona do Mstyczowa, spowoduje to zmniejszenie dzieci w SP Nr 2, jak wiemy ta 
szkoła dobrze prosperuje a w przyszłości ma być przeniesiona do nowego budynku. 
Pan Burmistrz 
- bardzo ważne pytanie zgodnie z ustawą, która dzisiaj jest czytana w Sejmie w sprawie 
reformy oświaty, po wejściu jej w życie będziemy mieli czas do 31 marca 2017 roku na 
podjęcie uchwały określającej nową sieć szkół. W styczniu będziemy musieli się tym zająć. 
Proszę Przewodniczących Komisji postarać się o uchwalenie budżetu na 2017 rok w grudniu. 
My jako samorząd musimy zadbać o te szkoły które finansujemy, natomiast uczeń idzie tam 
gdzie chce. Poprosimy dyrektorów o informację jak te dzieci naturalnie się rozkładają na 
dzisiaj, myślę że nie będziemy robić rewolucji i będzie funkcjonować tak jak było. Mstyczów 
ma obwód, jedynie Podsadek nie będzie dzielony, Klimontów i Klimontówek muszą być 
przypisane do SP Nr 2 ale to jest moje prywatne zdanie, ale jak zechcą to pójdą do 
Mstyczowa. Nie chcę aby były oskarżenia że nie dbamy o to gdzie musimy dokładać. 
Radny Z. Konieczny 
- są już takie sygnały, że chcemy Klimontów przypisać do Mstyczowa. 
Pan Burmistrz 
- jest to kolejna dezinformacja, niech ktoś nie tworzy plotek. W tym temacie nie zapadły 
żadne decyzje, nie trwają żadne prace w tej sprawie. Moja opinia do Rady będzie taka aby 
Klimontów i Klimontówek zostawić w SP Nr 2 a dziecko może iść gdzie chce. Reforma 
spowoduje, że przez 8 lat będzie w klasach po 14, 15, 16 dzieci to ile nas to będzie 
kosztować. Szkoda dzieci które z klasy VI szły do Gimnazjum w Boleścicach lub dużych w 
Sędziszowie gdzie były inne szanse rozwoju, a teraz zostaną w klasach VII i VII gdzie będzie 
po 3 – 4 dzieci. My sobie jako samorząd poradzimy, szkoda tylko dzieci.  
Pan przewodniczący zamknął XXV sesję Rady Miejskiej w Sędziszowie. 
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